
 

 

 

Aan het College van B&W  

van de gemeente Veldhoven  

p/a Postbus 10101  

5500 GA Veldhoven  

 

 

Datum: 8 mei 2019  

 

 

Betreft: Artikel 42 vragen over Sluite  woo deal SGE – Mi isterie BZK  

 

 

Geacht college,  

 

Tijdens de besluitvormende vergadering van 02 april is de raadsi for atie ota Sluite  Woo deal 
SGE – Mi isterie BZK  besproken. De woondeal biedt de mogelijkheid om in de komende jaren meer 

nieuwbouw te realiseren dan op basis van de provinciale prognoses het geval was. Dit kan voor 

Veldhoven leiden tot een productie oplopend naar zo'n 400 woningen per jaar (i.p.v. de geplande 

200 voor de komende jaren).VSA heeft tijdens de behandeling hierover vragen gesteld. Hierop heeft 

de wethouder geen antwoord gegeven.  

 

VSA vindt dat woningbouw de hoogste prioriteit moet hebben. De gemeente moet op grotere schaal 

betaalbare woningbouw mogelijk maken omdat diverse doelgroepen zitten te springen om 

woningen.  

 

Daarom stelt VSA de volgende vragen opnieuw aan het college: 

1. Heeft er een woningenbehoefte onderzoek plaatsgevonden voor Veldhoven en wat is deze 

woningbehoefte?  

2. Is een grotere bouwproductie met 400 woningen per jaar voldoende om de woningbehoefte 

voor Veldhovense inwoners te faciliteren? 

3. Komt deze grotere bouwproductie ten goede aan specifieke doelgroepen? 

 

Met belangstelling kijken wij naar uw antwoord uit. 

 

Met een vriendelijke groet, 

 

Namens VSA,   

Björn Wijnands. 


